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Według ostatnich doniesień portalu tuttomercatoweb.com, Matteo Brighi

wróci tego lata do Romy i nie zostanie wykupiony przez Torino. Gracz w

zespole Giallorossich jednak raczej nie zostanie. O tym mówił również w

wypowiedzi dla calciomercato.it, agent piłkarza, Vanni Puzzolo. 

 

- Matteo obecnie gra, wystąpił w ostatnich trzech meczach i myślę, że pojawi się na

boisku również w czwartym. Czuje się dobrze i przeżywa dobry okres formy. Do tej

pory zagrał w 22 spotkaniach w sezonie i nie jest to mało. Kilka razy pozostawał

poza boiskiem z powodu kontuzji, innym razem wyborów technicznych. To prawda,

że feeling z Venturą nie należy do najlepszych, ale Brighi zawsze zachowywał się jak

profesjonalista, stając się na koniec najlepszym pomocnikiem drużyny. Nie sądzę, że

jest przypadkiem, że z nim w składzie Torino przegrało niewiele spotkań. Jeśli chodzi

o przyszłość, każdy kierunek jest mile widziany: w piłce niczego nie można

wykluczyć, włączając jego pozostanie w zespole Granaty. Moim zdaniem jednak,

jego powrót do Romy, w roku wygaśnięcia umowy, jest mało prawdopodobny. Co do

reszty, jest wciąż za wcześnie. Zobaczymy, Matteo ma wielu wielbicieli.
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